To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL OIL SHALE Date: 21-04-2021 10:43:49 AM Subject: Other Material Information NATIONAL OIL SHALE announces the occurrence of the following material event: Material Event	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية للصخر الزيتي التاريخ: 2021-40-2021 AM 10:43:49 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الوطنية للصخر الزيتي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Date of event: 19-04-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 19-04-2021
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
Based on the provisions and instructions of disclosure, and a reference to Case No. (224/2019) facing the Income and Sales Tax Department, And the appeal of court ruling No. (163/2021), the tax court will appeal the result of the Income and Sales Tax Department's 2016 audit. Please be aware that the final judgment was issued to recycle the losses and claim them. The Income Tax Decision for the year 2016 was returned in the case number above dated 24/02/2020, issued by the Tax Appeal Court, where the appeal was rejected and the appealed decision was supported and included in them the fees, expenses and attorney fees. Note that the lawyer obtained a copy of the aforementioned decision on 19/04/2021	استناداد لأحكام وتعليمات الإفصاح، وإشارة الى القضية رقم (2019/224) بمواجهة دائرة ضريبة الدخل والمبيعات، واستئناف القرار رقم (2021/163)، امام المحكمة الضريبية بطعن نتيجة تدقيق دائرة ضريبة الدخل والمبيعات لعام 2016. أرجو التكرم بالعلم بأنه صدر قرار الحكم القطعي بتدوير الخسائر والمطالبة بها ورد قرار ضريبة الدخل لعام 2016 بالقضية ذات الرقم أعلاه مؤرخ في 2020/2/24، والصادر عن محكمة الاستئناف الضريبية، حيث تم رد الاستئناف وتأييد القرار المستأنف وتضمينهم الرسوم والمصاريف وأتعاب المحاماة. علملابأن المحامي قد حصل على نسخة من القرار المذكور بتاريخ 2021/04/19
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Aida Ali Alkhateeb	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Aida Ali Alkhateeb



Position: administrative director المنصب: المدير الاداري